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PROTOKÓŁ 0012.10.10.2020 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
w dniu  19 listopada 2020 roku  

 

Miejsce posiedzenia: sala nr 110A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 14.00-14.55 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia  
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Budżet Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 r.  

 
 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021, 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

4. Sprawy bieżące: 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego fragmentu jednostki Moszczenica o symbolu roboczym 
M51 w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-
Zdrój Nr XXI/237/2007 z dnia 20 grudnia 2007r., opublikowaną w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 31, poz. 678 z dnia 21 
lutego 2008r.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki Centrum o symbolu roboczym C83 
w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
Nr XII/128/2007 z dnia 28 czerwca 2007r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 159, poz. 2977 z dnia 24 
września 2007r.  

 
 Pismo w sprawie przeprowadzonych kontroli przez Wydział  Kontroli  

i Audytu.  
 

5. Kontrola dotacji za 2019 rok wybranego klubu sportowego.  
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z dnia 15 października 2020 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty. 

Andrzej Matusiak 
 - Bardzo proszę Panią Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej o informację jak 
długo czeka się na miejsce do Domu Pomocy Społecznej? 
 
Klaudia Nietrzepka 
 - Miejsce w Domu Pomocy Społecznej dla osób w podeszłym wieku robi się 
naturalnie. Nie zakładamy, że pobyt będzie krótkotrwały. Zwykle umieszczenie 
następuje na stałe. Aktualnie mamy 6 wolnych miejsc. Z uwagi na sytuację , która 
obecnie panuje w Domu Pomocy Społecznej (koronawirus) nie mam odwagi, aby 
kogokolwiek w tym momencie w Domu umieścić. Na chwilę obecną część personelu 
i pensjonariuszy jest zakażona. Osób oczekujących na umieszczenie w tym 
konkretnym Domu mamy 2. Jeżeli ktoś składa wniosek to do którego domu Pomocy 
Społecznej kierujemy determinuje  zaświadczenie lekarskie. Jest kilka typów 
Domów. Nasz jest dla osób w podeszłym wieku. Jeżeli lekarz zaznaczy w 
zaświadczeniu, że ktoś ma trafić do DPS-u dla zaburzonych psychicznie, albo dla 
niepełnosprawnych fizycznie to wbrew zaświadczeniu nie możemy go skierować do 
naszego Domu. Jeżeli ktoś nie może sobie pozwolić, aby czekać na wolne miejsce 
to proponujemy umieszczenie danej osoby poza Gminą. Na chwilę obecną 
największy problem mamy z umieszczaniem osób o profilu dla zaburzonych 
psychicznie. Miejsca w takich Domach najrzadziej się uwalniają i dlatego okres 
oczekiwania może być do roku czasu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Kto jest przyjmowany do szpitala przy ul. Krasickiego? 
 
Klaudia Nietrzepka 
 - Jest to Zakład Opiekuńczo Leczniczy. O umieszczaniu w tym zakładzie decyduje 
lekarz. Jest to placówka medyczna poza systemem pomocy społecznej. 
 
Andrzej Matusiak 
 - Dziękuję.  
 
Ad.3 

Budżet Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 r.  

 
 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021, 

 
Andrzej Matusiak 
 - Czy są pytania do Budżetu Miasta na 2021 rok? 
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Stefan Woźniak 
 - Chciałabym zapytać o ul. Truskawkową gdzie wykonywana była kanalizacja 
deszczowa. Czy jest w Budżecie zabezpieczona kwota na uporządkowanie terenu? 
 
Roman Foksowicz 
 - Będą na wiosnę wykonywane prace.  
 
Stefan Woźniak 
 - Mieszkańcy chcieliby mieć zapewnienie, że prace będą wykonane.  
 
Roman Foksowicz 
 - Ze względu na głębokie wykopy do 8 metrów grunt musi się ustabilizować. 
Chcielibyśmy prace wykonać w przyszłym roku, ale nie wiadomo czy starczy nam 
środków finansowych.  
 
Józef Kubera 
 - Chciałabym zapytać  o remont chodnika między ulicą Zieloną a wjazdem na PKM. 
Chodnik wymaga remontu. To jest ok. 20 metrów chodnika.  
 
Roman Foksowicz 
 - Jest wiele takich miejsc, które wymagają remontów. W tym miejscu planujemy 
przebudowę skrzyżowania.  
 
Józef Kubera 
 - Czy jest możliwość postawienia znaków tak, aby ul. Jasna była ulica 
jednokierunkową? Samochody stoją na poboczu i jest bardzo trudno się wyminąć.  
 
Roman Foksowicz 
 - Połowa mieszkańców chce ulicy jednokierunkowej, a druga połowa nie.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Prosiłem o przedstawienie bardzo szczegółowych wydatków z Wydziału Promocji. 
Nie otrzymałem informacji. Proszę na Komisję Kultury, Sportu i Turystyki poprosić 
Naczelnika Wydziału Informacji i Promocji, aby przedstawił szczegółowe wydatki 
tego Wydziału.  
 
Dariusz Holesz 
 - Na Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Naczelnik Wydziału Informacji i Promocji 
ma być.  
 
Stefan Woźniak 
  - Chcielibyśmy z budżetu obywatelskiego wykonać remont boiska do piłki 
plażowej. 10 lat temu boisko zostało wybudowane. Wówczas budowa boiska 
wynosiła 250 tys. zł. Boisko jest w bardzo złym stanie.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się - 3 
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 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 2, przeciw – 0, wstrzymujących się - 3 

 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
Andrzej Matusiak 
 - Do dania dzisiejszego można było zgłaszać poprawki do projektu uchwały. 
Uważam, że w Statucie Miasta sprawa Biuletynu Informacji  powinna zostać 
umieszczona. Rada Miasta nie ma dostępu do tego Biuletynu.  Proszę o ksero opinii 
Pani Prezydent do projektu uchwały w sprawie Statutu Miasta.  
 
Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały głosami: za – 0, 
przeciw – 3, wstrzymujących się – 2. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki Moszczenica o symbolu roboczym M51 
w Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr 
XXI/237/2007 z dnia 20 grudnia 2007r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 31, poz. 678 z dnia 21 lutego 2008r.  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Zastępca Prezydenta 
Miasta  - Roman Foksowicz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego fragmentu jednostki Centrum o symbolu roboczym C83 w 
Jastrzębiu-Zdroju, przyjętego Uchwałą Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój Nr 
XII/128/2007 z dnia 28 czerwca 2007r., opublikowaną w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Śląskiego Nr 159, poz. 2977 z dnia 24 września 
2007r.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 

 Pismo w sprawie przeprowadzonych kontroli przez Wydział  Kontroli  
i Audytu.  

 
Radni zapoznali się z informacją i przyjęli do wiadomości.  
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Ad.5 
 
Kontrola dotacji za 2019 rok wybranego klubu sportowego.  

Komisja ustaliła zespół kontrolny w składzie: 

Andrzej Matusiak 
Mirosław Kolb 
Józef Kubera 
 
Andrzej Matusiak 
  - Na Sesji zostanie przedstawione sprawozdanie z wyników kontroli biegu cieku 
rzeki „Ruptawka”. Pani Prezydent nie wniosła uwag do Protokołu. W dalszym ciągu 
trwa kontrola strony internetowej miasta.  
 
Ad.6 

Wolne głosy i wnioski 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z dnia 15 października 2020 r. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

Ad.8 

Zakończenie posiedzenia  

 
Przewodniczący Komisji Andrzej Matusiak  podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz          Andrzej Matusiak  
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